
 

Podpisy overovateľov:  

 Zápisnica OZ 19.6.2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 19.6.2024 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 

6. Prerokovanie signalizácie z okresnej prokuratúry 

7. Príspevok na konanie Slávností Bratstva  Čechov a Slovákov na Javorine 

8. Nájomná zmluva s PD Šípkové  

9. Renovácia podlahy v ŠJ  

10. Správa audítora za rok 2023 – zrušený bod programu 

11. Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu 

12. Záverečný účet obce Vaďovce za rok 2023 

13. Plán činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2024 

14. Stanovisko hlavnej kontrolórky k prvej zmene rozpočtu 

15. Prvá zmena rozpočtu obce v roku 2024 

16. Odvolanie hlavnej kontrolórky obce – pridaný bod programu 

17. Rôzne 

K bodu č. 1 

Starostka obce v úvode zasadnutia obecného zastupiteľstva privítala prítomných poslancov 
a občanov. Skonštatovala, že sú prítomní všetci poslanci a sú uznášaniaschopní. Taktiež 
skonštatovala, že je z rokovania vyhotovovaný zvukový záznam.  
 

K bodu č. 2  

Starostka obce pokračovala určením zapisovateľky p. Ing. Niny Masárovej a za overovateľov  navrhla 
p. Mgr. Danielu Kontinovú a p. Miroslava Stančíka.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

K bodu č. 3 

Starostka obce sa opýtala poslancov, či môžu pokračovať podľa bodov rokovania. Dodala, že sa 
dozvedela od účtovníčky obce, p. Ing. Aleny Hrušovej, že p. audítorka do dnešného dňa nevyhotovila 
správu za rok 2023, a preto navrhla, aby tento bod vypustili lebo vlastne nemajú o čom rokovať. 
Starostka obce dala za úpravu programu hlasovať poslancov.  
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P. Jaroslav Bača povedal, že by mal k programu ešte jednu úpravu. 
Starostka obce povedala, že najprv zahlasujú za túto úpravu programu, a potom prejdú k ďalším 
úpravám. Starostka obce dala hlasovať poslancov za uznesenie, že schvaľujú zrušenie bodu 
programu ohľadom Správy audítora za rok 2023.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka sa opýtala, či má niekto z poslancov návrh pridania bodu do programu rokovania.  
P. Jaroslav Bača povedal, že po poslednej finančnej komisii všetci prítomní poslanci žiadajú pridať 
bod rokovania ohľadom odvolania hlavnej kontrolórky obce Vaďovce.  
Starostka obce dala za pridanie bodu programu hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce pristúpila ku kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva, kde boli 
procedurálne uznesenia, ako určenie zapisovateľky a určenie overovateľov zápisnice, schválenie 
programu rokovania, zobrali na vedomie kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho 
zastupiteľstva, zobrali na vedomie správu zo zasadnutia finančnej komisie, schválili VZN č. 2/2024, 
ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2023 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v Materskej škole, 
o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť ŠKD, o výške príspevku 
zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka, na čiastočnú úhradu nákladov a určenie podmienok úhrady 
v školskej jedálni. Skonštatovala, že je VZN prijaté a ide sa podľa neho, čiže je uznesenie splnené. 
Pokračovala, že poslanci schválili úpravu smernice Zásad hospodárenia s majetkom obce Vaďovce 
v čl. 4, bod. B, č. 11, ods. F3, čo je tak isto zapracované, takže je uznesenie splnené. Ďalej schválili 
predaj pozemku vo vlastníctve obce z dôvodu hodného osobitého zreteľa, a to pre kupujúceho p. 
Juraja Maťka. Povedala, že zmluva je podaná na správe katastra, takže taktiež môžu toto uznesenie 
považovať za splnené, už čakajú len na rozhodnutie o vklade. Ďalej poslanci zobrali na vedomie 
správu o činnosti HK obce Vaďovce za rok 2023 a aj zobrali na vedomie správu HK obce Vaďovce 
k úverovej zaťaženosti obce Vaďovce za rok 2023. Ďalej sa schválil nákup pletiva na ohradenie 
školského pozemku, Fitnessu a cintorína, povedala, že je to nakúpené a plot je vlastne spravený, ešte 
však rokovala s p. Kontinovou ohľadom osadenia pletiva na cintoríne, čo im možnože ohľadom toho 
podá p. Kontinová správu. Ďalej schválili realizáciu rekonštrukcie chodníka pri štátnej ceste od rodiny 
Kubrickej po rodinu Matušovičovú cez finančnú schému Miestnej akčnej skupiny. Povedala, že žiadosť 
je podaná, takže uznesenie je vlastne zatiaľ v tomto prípade vykonané. OZ schválilo opravu 
vodovodnej prípojky pri kabínach TJ a to je taktiež už vykonané. Ako posledné OZ nechválilo 
dokončenie rekonštrukcie briežku oporného múrika z rezervného fondu obce.  
Starostka obce povedala, že to by bolo všetko k uzneseniam z predchádzajúceho zasadnutia OZ.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by rada uviedla pripomienku k uzneseniu č. 25/2024, kde 
chýba uviesť, že OZ schvaľuje správu HK po zapracovaní pripomienok. Ďalej v uznesení č. 27/2024 je 
zle naformulované, že úhrada za nákup tovaru bude z položky rozvoj obcí. Povedala, že to nebolo 
z rozvojového fondu obce, ale to bolo z položky rozvoj obce. 
P. Ing. Peter Dinga dodal, že sa volá položka rozvoj obcí.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to nie je zo žiadneho fondu, ale z rozpočtu obce pod položkou 
rozvoja obce. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že už to uhradila z RF, ale vráti to naspäť.  
Starostka obce navrhla zobrať na vedomie kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho 
zastupiteľstva s pripomienkami.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 

Ďalším bodom programu je správa zo zasadnutia FK a starostka obce dala slovo predsedníčke p. 
Mgr. Daniele Kontinovej.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že medzi zastupiteľstvom 15.4.2024 a dnešným zasadnutím boli 
dve finančné komisie, prvá bola 13.5.2024, kde bolo prvým bodom rokovania žiadosť o finančný 
príspevok na konanie Slávnosti Bratstva Čechov a Slovákov na Javorine. Komisia odporučila prispieť 
sumou 150 €. V ďalšom bode rokovania bola členom komisie predložený návrh nájomnej zmluvy od 
PD Šípkové. Predmetom nájomnej zmluvy je nájom pozemkov – ornej pôdy v katastrálnom území 
obce Vaďovce, parcela E 2869, vedenej na LV č.2942, v celkovej výmere 1108m², pričom obec je 
polovičným vlastníkom, takže nájom sa vzťahuje na rozlohu 554 m². Návrh nájomnej zmluvy je 
stanovený na 10 rokov, pričom nájomné za pôdu na 1 rok je stanovené 1,66€. FK s nájomnou 
zmluvou súhlasí, no odporúča nájom vyplácať raz za 5 rokov a nie každý rok. V ďalšom bode 
rokovania bola členom komisie predložená žiadosť vedúcej školskej jedálne vo Vaďovciach na 
renováciu podlahy v kuchyni a v školskej jedálni. Taktiež boli predložené aj dve cenové ponuky. 
Komisia súhlasí a odporúča výmenu PVC podlahy v kuchyni za dlažbu, pričom je potrebné dať urobiť 
nové cenové ponuky, nakoľko predchádzajúce sú z októbra 2023 a sú neaktuálne. Ohľadom podlahy 
v ŠJ sa budú poslanci zaoberať na najbližšom zasadnutí OZ. Hlavným bodom rokovania finančnej 
komisie bol Záverečný účet Obce Vaďovce za rok 2023. Ekonómka obce, p. Hrušová zaslala členom 
komisie podklady k záverečnému účtu vopred, aby mali čas si materiál preštudovať. Písomné 
stanovisko k Záverečnému účtu Obce Vaďovce za rok 2023 hlavná kontrolórka, p. Ing. Saková 
nedodala ku dňu konania FK. Členovia FK si spolu s ekonómkou obce prešli jednotlivé kapitoly návrhu 
záverečného účtu, ktorý bol bez nedostatkov. V dvoch prípadoch boli doplnené podrobnejšie 
informácie o sumách, aby bolo zrejmé, o aké príjmy ide. Týkalo sa to predaných pozemkov a nájmu za 
obecné byty. Návrh záverečného účtu bol upravený do takej podoby, v ktorej ho finančná komisia 
odporúča zverejniť na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce na prípadné pripomienkovanie. 
Ak nebudú žiadne pripomienky ku dňu konania OZ, FK odporúča Záverečný účet schváliť. V bode 
rôzne ekonómka obce informovala, že pripravuje podklady k auditu záverečného účtu za rok 2023, 
taktiež informovala, že je potrebné urobiť I. zmenu rozpočtu na rok 2024, do ktorej je potrebné 
zapracovať všetky kapitálové výdavky, ktoré budú plánované v roku 2024. Spomenula, že bude 
potrebné investovať do kamerového systému, nakoľko je napojených viac objektov a nahrávací 
systém je tým spomalený. Ďalej predsedníčka informovala prítomných, že bola na obecný úrad 
doručená z Okresného úradu Myjava, odbor katastra odpoveď na odstránenie nezrovnalosti v zápise v 
evidencii KN. Ide nezrovnalosť ohľadom parcely reg. „C“ p. č. 7258/2 a parcely č. „E“ p.č.7258/1. Bolo 
zistené, že presnú výmeru parcely je možné určiť len na základe GP, z ktorého budú zrejmé ďalšie 
kroky ohľadom zosúladenia výmer citovaných parciel. Vyhotovenie GP komisia odporúča dať zaplatiť 
v celkovej sume žiadateľovi. Taktiež sa členovia komisie zaoberali havarijnou situáciu ohľadom vody 
na miestnom ihrisku. Komisia odporúča vykonať výkopové práce, ktoré je ochotný urobiť p. Stančík a 
doriešiť opravu vodovodnej prípojky v spolupráci s TVK, ktorú je ochotný urobiť p. Tomáš Mozola. 
Nakoniec sa predsedníčka spolu s ekonómkou dohodli na stretnutí, ohľadom návrhu I. zmeny 
rozpočtu, ktorý bude rozoslaný všetkým poslancom a navrhli stretnutie FK na deň 3.6.2024. 
Pokračovala, že sa dňa 3.6.2024 finančná komisia opäť zišla, kde prvým bodom rokovania bolo 
odkúpenie časti obecného pozemku a túto žiadosť posunuli na stavebnú komisiu, ďalej komisia 
podrobne rozoberala návrh prvej zmeny rozpočtu na rok 2024. Komisia mala k dispozícii návrh prvej 
zmeny rozpočtu a aktuálne čerpanie rozpočtu. Ekonómka spolu s členmi FK a ostatnými prítomnými 
prešli návrh prvej zmeny rozpočtu a vysvetlili si jednotlivé položky v príjmovej i výdavkovej časti 
rozpočtu, ktoré sú navrhnuté na zmenu. Pri navrhovanej prvej zmene sa podľa rozpočtu na rok 2024 
daňové príjmy menia zo sumy 357 002€ na sumu 352 552€, nedaňové príjmy zo sumy 134 830,70€ 
na sumu 137 641,73€, tuzemské bežné granty a transfery zo sumy 163 827,90€ na sumu 
136 676,81€ a kapitálové príjmy zostávajú po úpravách na sume 1 500€. Príjmy z ostatných 
finančných operácií sa zo sumy 39 078,44€ znížia na sumu 24 659,17€. Povedala, že zmena vo 
výdavkových položkách, tak tam sa výdavky verejnej správy zvýšia z 232 525,30€ na 233 057,70€ 
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a k najvýraznejším zmenám príde v položkách cestná doprava, verejné osvetlenie, rekreačné 
športové služby, školské stravovanie a sociálne zabezpečenie. Kapitálové výdavky sa vo výdavkoch 
verejnej správy znížia zo sumy 34 000€ na 13 000€. Po prvej zmene rozpočtu prišlo k celkovému 
výsledku hospodárenia zo sumy 8 217,96€ na sumu 7 471,53€. Komisia zobrala zmeny rozpočtu na 
vedomie a odporučila návrh prvej zmeny rozpočtu na rok 2024 zverejniť na úradnej tabuli 
a internetovej stránke obce Vaďovce a doriešiť prípadné nejasnosti na prvú zmenu rozpočtu na 
nadchádzajúcom zastupiteľstve. Zároveň FK odporučila HK vypracovať stanovisko k prvej zmene 
rozpočtu a žiadajú od HK, aby významné položky v rozpočte boli odôvodnené a vysvetlené tak, ako to 
bolo požadované už aj v minulosti. V bode rôzne členovia FK diskutovali o žiadosti na rekonštrukciu 
chodníkov, rekonštrukčných prácach súvisiacich s podlahou v kuchyni v budove ZŠ, o neplnení si 
povinností HK voči obci a poslancom a taktiež prítomní požiadali obecný úrad o vysvetlenie informácií 
na podanú žiadosť o dotáciu na opravu múrika na briežku. 
Starostka obce poďakovala predsedníčke za správy z FK a navrhla ich zobrať na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Starostka obce pokračovala, že podľa ďalšieho bodu by mali prerokovať signalizáciu z Okresnej 
prokuratúry. Povedala, že p. prokurátor je už spokojný so znením VZN 2/2024, ale mal ešte jednu 
pripomienku, že predtým nedali do uznesenia text, že vyhovujú protestu prokurátora. Povedala, že mu 
dôvodila, že vlastne tým, že prijali nové znenie toho VZN, tak že mu vlastne vyhoveli, ale teda 
požaduje, aby prijali na vedomie, že v budúcnosti budú postupovať v súlade so zákonom č. 153/2001 
Z.z. o prokuratúre v znení neskorších predpisov. Požiadala poslancov, aby prijali uznesenie, že OZ 
berie na vedomie signalizáciu z okresnej prokuratúry a v budúcnosti bude OZ v prípade protestu 
prokurátora postupovať v súlade so zákonom č.153/2001 Z.z. o prokuratúre v znení neskorších 
predpisov. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce poďakovala za uznesenie a povedala, že ho musí poslať prokurátorovi spolu so 
zápisnicou a prezenčnou listinou zo zasadnutia, aby vedel, že túto signalizáciu naozaj prerokovali.  
 

K bodu č. 7 

Starostka obce povedala, že v ďalšom bode by sa mali zaoberať príspevkom na konanie Slávností 
Bratstva Čechov a Slovákov na Javorine sumou 150€. Za schválenie uznesenia dala starostka obce 
poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 

Starostka obce pokračovala bodom programu, ktorý je o prerokovaní nájomnej zmluvy s PD Šípkové. 
Povedala, že si myslí, že p. Mgr. Daniela Kontinová dopredu všetko ozrejmila. Povedala, že tam mali 
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554 m2 a potrebujú pre Slovenský pozemkový fond, aby to mali všetko zdokladované, a teda 
potrebujú nájomnú zmluvu s vlastníkmi pozemkov. Povedala, že s p. predsedom hovorila a povedal 
jej, že by boli radšej, keby mohli hradiť nájom každý rok, pretože to potrebujú voči tej 
Poľnohospodárskej platobnej agentúre si vydokladovať, ale že povedal, ak by sa uzniesli, že to bude 
raz za 5 rokov, tak teda zaplatia za tých 5 rokov. Povedala, že by im to menej komplikovalo situáciu, 
ak by to mali raz za rok.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že v zmluve bola podmienka, že si musia prevziať nájomné osobne.  
Starostka obce povedala, že nie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že v zmluve to tak ale bolo.  
Starostka obce povedala, že áno, ale ona to s ním dohodla, že tam kvôli 1,66€ nebude chodiť, tak im 
to pošle účtovníčka na obecný účet.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že v tom prípade áno, lebo v zmluve je napísané, že by mala 
starostka obce prevziať nájom osobne, a preto je nezmysel tam každý rok chodiť kvôli 1,66€. 
Starostka obce povedala, že dajú do uznesenia, že nájom nájomca uhradí bezhotovostne. Prečítala 
uznesenie a dala poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

Starostka obce pokračovala bodom rokovania ohľadom renovácie podlahy v školskej jedálni. 
Povedala, že poslancom asi v pondelok poslala cenovú ponuku od p. Kutláka, ktorý je náš občan, má 
dieťa v našej škôlke. Povedala, že Lukáš Baranovič povedal, že je potrebné spraviť podlahu aj 
v sklade, a preto je v cenovej ponuke zahrnutá aj oprava skladu, kde sa skladuje zelenina.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na rozlohu skladu.  
Starostka obce povedala, že je to v tej ponuke cca 300€ naviac a zopakovala, že v cenovej ponuke od 
p. Kutláka je zahrnutá renovácia podlahy v kuchyni a aj v sklade.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či tam nie je v tom sklade náhodou parketová podlaha tak, ako v jedálni.  
Starostka obce odpovedala, že je v tom sklade podlaha parketová a je na tom linoleum a vedúca 
kuchyne jej povedala, že je to plesnivé.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že on má ešte cenovú ponuku od p. Beniana a tam je 2 210€.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to je ale len kuchyňa a cenová ponuka od p. Kutláka je  
1 925€ za renováciu kuchyne a aj skladu.  
Starostka sa opýtala, či majú poslanci ešte nejaké iné návrhy alebo by to mohli zobrať od toho p. 
Kutláka.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či majú ešte tretiu ponuku.  
Starostka obce odpovedala, že nemajú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že bola ešte jedna cenová ponuka od vedúcej jedálne alebo 
nevie presne, kto to dával. Povedala, že tá bola z októbra minulého roka a bola na sumu 3 700€ 
a bola zo všetkých vlastne najvyššia. Povedala, že ponuka zahŕňala aj tak len kuchyňu a už je aj tak 
pravdepodobne neplatná, ale teoreticky majú tri cenové ponuky. 
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či by nebolo dobré zrekonštruovať rovno aj jedáleň lebo ju vlastne ako 
keby tiež načnú istým spôsobom, keďže sa to bude musieť nejakým spôsobom rezať a či by teda p. 
Kutlák nevedel spraviť cenovú ponuku, kde zahrnie renováciu podlahy aj v jedálni, aspoň aby vedeli.  
Starostka obce sa opýtala, či by sa podľa nich mala dať dlažba aj do jedálne. 
P. Jaroslav Bača odpovedal, že samozrejme a povedal, že tam by možno nemusela byť dlažba, že 
majú stále kúpené to lino a možno by bolo dobré vymyslieť iný typ, inú skladbu, aby to linoleum mohli 
využiť.  
Starostka obce povedala, že p. Bača je odborník, tak by im to mohol spraviť.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by to bol potom stret záujmov.  
Poslanci ďalej diskutovali o podlahe v jedálni, kuchyni a sklade. 
Po dohode s poslancami starostka obce navrhla schváliť renováciu podlahy v školskej kuchyni 
a v sklade potravín podľa cenovej ponuky p. Vladimíra Kutláka.   
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Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že keď sa bude otvárať tá podlaha v sklade potravín, tak by sa malo 
niekde z kraja zistiť, či je to vôbec realizovateľné a dokončiteľné v nejakej normálnej finančnej 
hotovosti, lebo tam odspodu preto zrušili linoleum, lebo sa vlnilo a išla odtiaľ spodná voda, a to nie je 
dobre odizolované. Povedal, že tam to s niečím zaplácať, nech sa z kraja spraví sonda a povedia si, či 
sa do toho ide alebo nie a nie všetko strhnúť.  
Starostka obce povedala, že dobre a že by bola rada, keby sa tam potom zišli, aby to všetci videli 
a dohodli sa podľa už jestvujúceho skutkového stavu.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že on sa ho posnaží kontaktovať lebo sa s ním pozná osobne a potom by 
ostatných zavolal.  
 

K bodu č. 10 

Starostka obce skonštatovala, že bod č. 10 vynechávajú a budú pokračovať bodom č. 11.  
 

K bodu č. 11 
Starostka obce povedala, že ako ďalšie by mali prebrať stanovisko HK k Záverečnému účtu za rok 
2023. Starostka obce dala slovo p. Ing. Mgr. Renáte Sakovej a opýtala sa jej, či predložila poslancom 
dané stanovisko.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že stanovisko poslancom predložila, a preto by sa rada opýtala, 
či ho má celé čítať alebo stačí prečítať len záver. 
Starostka obce povedala, že stačí záver.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že Rozpočet obce na rok 2023 bol zostavený ako prebytkový. 
Bežný rozpočet bol zostavený ako prebytkový a kapitálový rozpočet ako schodkový. Audit 
Záverečného účtu za rok 2023, ako aj audítorská správa ku dňu konania Obecného zastupiteľstva 
neboli predložené. Oba parametre úverovej zaťaženosti obce sú v zákonných limitoch a splátky istiny 
aj úrokov sú pravidelne splácané. Čo sa týka záverečného účtu za rok 2023 je z bližšej a hlbšej 
analýzy zrejmé, že obec prezieravo a hospodárne nakladala s majetkom obce, starostlivo sledovala 
každý príjem do „obecnej pokladnice“ a veľmi uvážlivo až opatrne nakladala s výdavkami. Obec sa 
ďalej snažila o akýkoľvek príjem navyše s využitím všetkým dostupných dotačných schém a tým 
vytvorila dostatočnú rezervu, dodržala úverovú zaťaženosť na optimálnej a zákonnej úrovni, a preto 
ako hlavná kontrolórka obce Vaďovce považuje celoročné hospodárenie obce za uspokojivé a 
odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť Záverečný účet a celoročné hospodárenie bez výhrad. 
Starostka obce sa opýtala, či má k tomuto stanovisku niekto z poslancov ešte nejaký návrh.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je v podstate všetko ostatné prevzaté od p. Hrušovej zo 
Záverečného účtu, ale podľa nej tam chýba informácia pri tých stavoch účtov a nie je tam spomenuté, 
že tam stále „visí“ ten nedoriešený problém. Povedala, že verí tomu, že ak dá správu audítorka, tak im 
to tam zase vytkne a podľa nej to tam mohlo byť spomenuté lebo v Záverečnom účte to nemôže byť 
spomenuté, ale v stanovisku by to malo byť, že to stále nie je doriešené.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že to bolo v predošlom stanovisku.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ten nedoplatok je stále a stále im tam 10 000€ „visí vo 
vzduchu“ a podľa nej to v stanovisku HK musí byť, že stále nie je „uprataný“ rezervný fond. Povedala, 
že by tam malo byť spomenuté, že prečo na tom jednom účte bytoviek je taká suma a prečo nie je 
doriešený RF.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že to tam môže pridať.  
Starostka obce navrhla poslancom zobrať na vedomie stanovisko HK k Záverečnému účtu obce 
Vaďovce za rok 2023 s pripomienkami ohľadom nezrovnalostí v rezervnom fonde.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 12 
Starostka obce povedala, že by ďalej mali prejsť k samotnému schváleniu Záverečného účtu obce 
Vaďovce za rok 2023. Opýtala sa, či k tomu má ešte niekto čo dodať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala účtovníčky obce, p. Ing. Aleny Hrušovej, či k tomu chce niečo 
ešte dodať. Povedala, že bol po FK Záverečný účet poslancom opätovne rozposlaný so 
zapracovanými dvoma, či troma pripomienkami a v podstate len vypadne veta, že berú na vedomie aj 
správu audítora, keďže nie je správa audítora ešte vypracovaná. Povedala, že ale nebudú čakať na 
správu audítora, keďže zákon hovorí, že do 30. 6 musí byť Záverečný účet schválený, takže navrhuje 
ho schváliť s tým, že ak bude správa od audítora, ktorá môže byť teoreticky predložená až do 31.12 
daného roka a v prípade, že audítorka niečo nájde, tak sa tým budú potom zaoberať. Povedala, že 
teoreticky je Záverečný účet v poriadku.  
Starostka obce navrhla schváliť Záverečný účet obce Vaďovce za rok 2023 a celoročné hospodárenie 
bez výhrad. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce povedala, že by mali ďalej schváliť použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na 
tvorbu rezervného fondu vo výške 40 404,61€. Za uznesenie dala poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 13 
Starostka obce povedala, že podľa ďalšieho bodu programu by mali zobrať na vedomie Plán činnosti 
HK na 2. polrok 2024. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková sa opýtala, či to už nie je pasé, keďže ju majú poslanci v pláne 
v šestnástom bode programu odvolať.  
Starostka obce povedala, že je stále vo funkcii, takže môžu pokračovať návrhom, ktorý poslancom HK 
predložila, kde navrhla svoj plán činnosti na obdobie júl až december roku 2024 a v prípade, že by 
pokračovala, tak by podľa neho postupovala.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ešte  nevedia, čo bude a rada by sa k tomu vyjadrila. 
Povedala, že chápe, že je Plán činnosti dokola ten istý a osobne si myslí, že by tam mohli byť nejaké 
konkrétne veci, ktoré chce HK kontrolovať. Povedala, že si nemyslí, že bude HK v ďalšom polroku 
znova kontrolovať daň z nehnuteľností, daň za psa, komunálny odpad, lebo to bolo predsa už raz 
vyrubené a mala to odkontrolované v prvom polroku.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že to tam má všeobecne.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že má každý polrok všeobecne to isté a myslí si, že z toho nič aj 
tak konkrétne nevyplýva a dodržiavanie zákona cestnej náhrady tam majú stále dve nedoriešené. 
Povedala, že si myslí, že plán kontroly HK by stačil vypísať, že bude kontrolovať napríklad v tomto 
polroku 3 veci, ako kontrola vyplácania miezd ZŠ alebo nakladanie s komunálnym odpadom 
a skontrolovať len tú danú vec.   
Starostka obce sa opýtala poslancov, či teda plán činnosti neschvália alebo ako chcú postupovať.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či to nemôže byť s tým dodatkom schválené.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno, s danými úpravami, pretože predpis za poplatky za psa 
mala HK už v prvom polroku, daň z nehnuteľností a predpis za vývoz komunálneho odpadu bol taktiež 
už v prvom polroku.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že to tak môže upraviť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová ďalej navrhla, že sa môže HK zamerať na to, či sú správne vyrubené 
nájomné zmluvy za hrobové miesta.  
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Starostka obce navrhla schválenie Plánu činnosti HK na II. polrok 2024 s pripomienkami.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 14 
Starostka obce povedala, že by si podľa programu ďalej mali vypočuť stanovisko hlavnej kontrolórky k 
I. zmene rozpočtu. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková sa opäť opýtala, či stačí prečítať len záver zo stanoviska.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že stačí len v skratke.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že to preberali na FK, bolo to aj zverejnené v zákonnej lehote. 
Povedala, že bola v zákonnej lehote vznesená pripomienka, a to z FK od p. Ing. Petra Dingu. Išlo 
o pripomienku podrobnejšieho spracovania účtovných položiek 610 a 620, ktorej bolo vyhovené zo 
strany hlavnej ekonómky, Ing. Aleny Hrušovej, ktorá uvedené podklady predložila mailovou aj 
tlačenou formou s osobnými vysvetleniami. Povedala, že to bolo zverejnené 24.5.2024 a touto I. 
zmenou rozpočtu sa zaoberala finančná komisia dňa 03.06.2024 na svojom riadnom zasadnutí, 
požadovaným pripomienkam sa vyhovelo z dôvodu lepšieho nastavenia rozpočtu a boli zapracované 
na predloženie na riadne OZ, teda 19.6.2024. Povedala, že komentovala príjmovú aj výdavkovú časť, 
aké tam boli rozdiely alebo zmeny. Povedala, že sa hospodárenie celkom zmení zo sumy 8 217,96€ 
na sumu         7 471,53€ a uvedené zmeny na rozpočte sú v súlade so zákonom o účtovníctve ako i 
v účtovaní rozpočtových a príspevkových organizácii a preto ako hlavná kontrolórka obce Vaďovce 
súhlasí so všetkými navrhovanými zmenami v I. úprave rozpočtu na rok 2024. 
Starostka obce sa opýtala, či má k tomu ešte niekto nejaké otázky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že má otázku, že v tých nedaňových príjmoch – nájomné obecné 
byty, že je tam rozpočet zvýšený z 53 tisíc na 55 tisíc, a nie znížený. 
Starostka obce povedala, že by tam malo byť zvýšenie a nie zníženie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová pokračovala, že v kapitálových výdavkoch je z 32 tis. na sumu 11 tis. a nie 
je podľa nej tých 2 000€  vysvetlených, a to by tam podľa nej malo ísť, aby v tom nebol rozpor, že 
prečo 11, keď je len 9 narátaných. Povedala, že by to mohlo byť vo vysvetlivkách a 2 000€ je 
v podstate na školský byt. 
Starostka sa opýtala, či má k tomu ešte niekto niečo a navrhla zobrať stanovisko HK na vedomie po 
zapracovaní pripomienok.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 15 
Starostka obce povedala, že by teraz mali pristúpiť k schváleniu I. zmeny rozpočtu v roku 2024. 
Povedala, že si myslí, že to bolo už dôkladne prebrané a dala za schválenie I. zmeny rozpočtu 
hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 16 
Starostka obce pristúpila k pridanému bodu rokovania odvolania HK a opýtala sa, kto sa toho ujme, 
aby zdôvodnil ich návrh. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to na OZ preberali už pred rokom a naťahujú sa s tým celý 
rok. Povedala, že napriek tomu, že boli posledné tri písomné upozornenia na Obecný úrad, ktoré boli 
o tom, že si HK neplní svoje povinnosti, opätovne sú stále nedoriešené niektoré veci, ktoré sa stále 
naťahujú, nie je to len ohľadom RF, ale aj o čerpaní pohonných hmôt. Taktiež povedala, že 
z posledného OZ vyplynulo, že sa dopracujú niektoré stanoviská, ktoré brali na vedomie, kde 
povedala, že to vzhľadom na chorobu doloží neskôr a dodnes to nebolo doložené. Povedala, že je tá 
spolupráca zlá, že ona chápe, že každý môže mať nejaké zdravotné problémy, ale jej osobne HK pred 
pár mesiacmi vyčítala, že ju nepozýva na zasadnutia FK a odvtedy ju pozýva na každé zasadnutie FK 
a aj tak, viac-menej málokedy príde, dokumenty potom chodia po FK, a potom nevedia, čoho sa majú 
chytať, lebo sa naozaj ťažko pracuje s vecami, ktoré človek musí stále prepracovávať. Povedala, že 
nevie, či by toto chceli poslanci robiť, túto pozíciu, že stále budú prerábať, a to nie je len na jej 
obhajobu, ale naozaj, aby každý dokument prepočítavala, kontrolovala, zisťovala a obhajovala tu pri 
poslancoch. Povedala, že dobre, vyplýva jej to z FK ako predseda, že je za niektoré veci zodpovedná, 
ale tá pomoc je naozaj veľmi slabá. Povedala, že to je jej názor z jej strany a nech sa vyjadria aj iní 
poslanci.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ak sa môže pridať, tak jeho utvrdilo ešte to, že keď sa HK neunúvala im 
ani len oznámiť, že sa uchádzala o post HK v inej obci a myslí si, že o tom minimálne mohli vedieť. 
Povedal, že toto ešte jeho utvrdilo v tom a plus tie veci, ktoré jej boli vytýkané.  
Starostka obce povedala, že jeden človek môže robiť HK vo viacerých obciach a je to zákonom 
prípustné.  
P. Jaroslav Bača povedal, že môže, ale on si myslí, že to bolo spravené za ich chrbtom a minimálne 
o tom mohli vedieť.  
Starostka obce povedala, že teraz je dôležité to, či im už ozaj „pretiekla trpezlivosť“ a chcú to dnes 
dôrazne ukončiť a odvolať HK alebo sú ochotní dať ešte nejakú šancu.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to riešili asi aj rok dozadu a odvtedy pribudli ďalšie dve upozornenia. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že aj sama starostka im pred rokom povedala, že kľudne nech 
odvolajú HK, že je to v ich kompetencii, keď si neplní povinnosti a ona si myslí, že voči nej a aj voči 
Alene je v málo veciach nápomocná. Povedala, že sa ešte teraz bola pýtať k nahliadnutiu nejaké 
kontrolné listy, nakoľko ako poslanec má na to nárok a zistila, že na úrade žiadne kontrolné listy nie sú 
a sú len tie, ktoré im vlastne posiela, keď robí nejaké to stanovisko. Výstupy z tých kontrol, ktoré sú 
konkrétne robené, tak nie sú. Povedala, že keď by sa vrátila spať, tak s tým bojovali s bývalou HK lebo 
naozaj, keď každé jedno pochybenie, ktoré im chcela povedať, že je tak im bolo hneď odôvodnené, 
vysvetlené a myslí si že už sa dosť nabojovali s týmito kontrolami a nedostatkami. Povedala, že by aj 
p. starostka potrebovala veľa vecí vyriešiť, keby sa na HK mohla obrátiť a zistila by aj HK veľa vecí 
a nemuselo by to všetko ísť cez ňu a posúvať informácie, aby ona všetkým posúvala informácie a aj 
tak potom počúva, že je Kontinová najhoršia a myslí si, že vo veľa veciach by mohla byť HK 
nápomocná.  
Starostka obce dala slovo p. Ing. Mgr. Renáte Sakovej.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, nech si kľudne dajú hlasovať.  
Starostka obce povedala, že by k tomu mala povedať nejaké vyjadrenie, že prečo je ten stav taký. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že pripomienky, ktoré dali, sú odôvodnené, že ona to 
akceptuje. Povedala, že je fakt, že do toho vstúpil jej zdravotný stav a druhý fakt, že či sa uchádza 
o akúkoľvek inú pozíciu nemusí oznamovať poslancom, či už je to s charakterom alebo bez 
charakteru, pretože poslanci sami schválili, že toto nie je jej jediný príjem, aj keď momentálne je, ale 
schválili jej, že môže mať iné príjmy, a preto nevidí dôvod, prečo by im zdôvodňovala, kde a o čo sa 
uchádza, keďže sa chce uživiť a chce uživiť svoju rodinu. Povedala, že akceptuje ich námietky a nech 
si dajú hlasovať, odvolajú ju a vypíše sa výberové konanie na novú HK a nech si schvália takú, ktorá 
im bude robiť kontroly podľa ich predstáv a bude nápomocnejšia alebo fundovanejšia.  
Starostka obce navrhla uznesenie, že OZ odvoláva z funkcie hlavnú kontrolórku obce Ing. Mgr. 
Renátu Sakovú k 30.6.2024.   
 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Rudolf Škriečka 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 2 poslanci: p. Michal Držík, p. Miroslav Stančík 
 
Po hlasovaní p. Ing. Mgr. Renáta Saková poďakovala všetkým za spoluprácu a povedala, že ak sa 
nenahnevajú, tak by sa ospravedlnila a odišla.  
Starostka obce povedala, že sa bude teraz musieť dotazovať právnikov, že dokedy musíme 
uskutočniť výberové konanie a potom by im dala informáciu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že do 60 dní a že to už pozerala a zákon hovorí, že lehota 60 dní 
na vykonanie voľby HK sa počíta od momentu jeho odvolania, nie od skončenia pracovného pomeru, 
čiže do 60 dní oddnes plynie lehota voľby.  
 

K bodu č. 17 
Starostka obce sa opýtala, či majú poslanci niečo k bodu rôzne.  
P. Janka Masárová povedala, že boli za ňou v práci viacerí ľudia zo Starej Turej, čo sem chodia na 
cintorín a našli tam ovce a majú to aj natočené, ako zase chodia po hroboch a podobné veci.  
Starostka obce povedala, že sú to Frolove ovce.  
P. Janka Masárová povedala, že im na to Frolo povedal, že nech si Obecný úrad urobí plot.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa na tom už pracuje.  
Starostka obce povedala, že áno, že sa na tom pracuje a opýtala sa na to p. Mgr. Daniely Kontinovej.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to oznámila predsedovi DHZ a zatiaľ sa k tomu nevyjadril a že 
sa vraj môže zvolať schôdza, aby sa dohodli a aby sa vyjadrili viacerí, či spravia alebo nespravia 
brigádu a ona zatiaľ nemá k tomu stanovisko.  
Starostka obce povedala, že by to rada vedela čím skôr, lebo je to dosť taký terén, že 10-15cm pod 
zemou sú už skaly, takže nevie, ako by to spravili.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či tam budú potrebné aj stĺpiky.  
P. Miroslav Stančík odpovedal, že áno. 
Ďalej o oplotení prítomní diskutovali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že mala aj také stanovisko od hasičov, že čo s tými kopami na 
cintoríne, ktoré tam hasiči po čistení cintorína nechali a stále sa s tým nič neurobilo.  
Starostka obce povedala, že to upracú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej bolo povedané, že sa s tým niečo spraví, že sa to možno 
spáli a bol aj návrh, že by sa to mohlo vyviesť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa tam vtedy nedalo už dostať lebo mal už p. Duga zasiate a Igor 
zavelil, že to spália, že bol pri nich a úkoloval ich a že ak sa pre to nedostane, že to spália.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa to nespálilo a teraz sa bude čakať, kým p. Duga pokosí, 
aby sa dalo dostať cez jeho pozemok na cintorín.  
Starostka obce povedala, že sa uvidí, ako to bude.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že je tento rok zase taký extrémny, čo sa týka pršania a kosenia, povedal, 
že sa viac ľudí na to pýtalo v súvislosti s tým cintorínom, povedal, že ho viacerí oslovili, že na 
bytovkách majú s tým opakované problémy. Povedal, že to chápe a chlapi nemajú len to kosenie, ale 
ako sa nad tým zamýšľa, tak my máme asi extrémne veľa kosenia, keď to zrovná s Kostolným.  
Starostka obce povedala, že najhoršie je to, že doobeda prší, keď oni sú v robote a poobede už neprší 
a oni nemôžu kosiť, keď prší.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že už navrhoval kúpiť ešte jednu kosačku, ktorá by sa využívala na rovné 
miesta, ako napríklad za zbrojnicou, zvonicou, školský dvor a že by sa oni nemuseli tomu naplno 
venovať, ale zamestnali by sme nejakého človeka, ktorý to bude robiť úväzkovo v tom čase, keď to 
bude potrebné.  
Starostka obce povedala, že ak chce, nech predloží svoj návrh FK.  
Prítomní o téme kosenia diskutovali.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, že ako starostka hovorí, že zamestnanci nič neurobia lebo doobeda 
prší, že či by sa nedalo nejako flexibilne, že by prišli v iný čas, či by to bolo reálne.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sú to obaja už dôchodci. 
Starostka obce povedala, že to asi nie.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal starostky, či sa nad tým zamýšľala, o čom sa už bavili, že by zamestnali 
dvoch ľudí na trvalý pracovný pomer a robili by 8 hodín a plus ľudia, napríklad aj títo, čo pracujú môžu 
brigádne vypomôcť, ale myslí si, že by bolo toho ďaleko viac spraveného, ako je teraz. Povedal, že ide 
aj o to, že sú títo ľudia z chránenej dielne a nemôže im dať robiť hocičo, že si myslí, že to tak je.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že Igor je v chránenej dielni.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že Janko je zase dôchodca. 
Starostka obce povedala, že Janko je na polovičný pracovný úväzok.  



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 11 z 14 

Podpisy overovateľov:      

P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či je Jano na polovičný úväzok a odkedy.  
Starostka obce povedala, že odvtedy, čo začal byť dôchodca. Povedala, že Jano už na 8 hodín robiť 
nebude. Povedala poslancom, nech niekoho teda navrhnú a môžu sa o tom pobaviť. Povedala, že 
môžu dať kosiť aj ľudom, ktorí poskytujú tieto služby a prenajať si ich.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ak by ich to malo vyjsť lepšie peniaze a budú občania spokojní, tak by to 
mohlo byť.  
Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či by to bolo brigádne.  
Starostka obce odpovedala, že by to bolo v rámci objednávky.  
Občan p. Kanálik povedal, že ak by sa zamestnal nejaký človek, tak ten by urobil aj viac vecí a nie len 
kosenie a ak by sa to prerátalo, bolo by to pre občanov lepšie a jednoduchšie mať človeka, ktorý tu 
bude robiť na 8 hodín ako človeka, ktorý bude robiť napríklad len 2-3x do mesiaca a len kosiť.  
Starostka obce sa opýtala, či by tým pádom mali ukončiť Janka a Igora.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že to nikto nepovedal.  
P. Jaroslav Bača povedal, že si myslí, že tá hodnota práce, ktorá je tu vykonaná tými piatimi ľuďmi nie 
je hodná toho, čo dostanú. Povedal, že to je jeho názor, bez ohľadu na to, čo robia, a preto si myslí, 
že ten človek alebo dvaja, keď tu budú na 8 hodín, starostka je v podstate ich manažér, tak ich bude 
jednoducho viesť, čo a ako treba a bude ich kontrolovať.  
Prítomní ďalej diskutovali.  
Starostka obce požiadala poslancov, aby sa ohľadom toho zaoberali na FK, aby určili nejaký taký plat, 
aby to vedeli uviesť na oznam. 
P. Jaroslav Bača povedal, že to nie je nič v zlom, že to chcú pomôcť všetkým, odbremeniť starostku, 
aby mala ľudí, ktorí spravia viac práce a môže sa na nich spoľahnúť, budú spokojní občania a myslí si, 
že je potrebné to brať takýmto spôsobom a takto sa na to pozerať.  
Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa chce opýtať na chodníky, že či by starostka poslancom 
podrobne ozrejmila, ako je to s tou výzvou a s MASkou. 
Starostka obce povedala, že je výzva vypísaná, kde sme „deadline“ dodržali, ktorý bol nejak na konci 
mája. Povedala, že majú schválených asi 23 107,76€ a dnes sa rozprávala s manažérom a povedal, 
že do konca augusta by sa predpokladalo rozhodnutie, či to vlastne dostaneme alebo nedostaneme 
a zmluvu predpokladajú, že by mohla PPA vyhotoviť do konca neskorej jesene. 
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či by sa to realizovalo cez zimu alebo by sa tam dal dať nejaký odklad. 
Starostka obce povedala, že majú čas rozmýšľať ešte nad tým, že keby to aj dostali, či do toho vôbec 
pôjdu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či bola podaná žiadosť na tú väčšiu sumu.  
Starostka obce odpovedala, že áno, tak ako rozhodli. Povedala, že najprv hovorili, že im dajú 17 tis. 
ale teraz to vyšlo na 23 tis.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či sa v tej sume jedná o oprávnené náklady.  
Starostka obce odpovedala, že to sú oprávnené náklady a neoprávnené náklady sú tie na dokončenie 
celého chodníka.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, že ak by im finančné prostriedky vyjdú tak, že chcú efektívne vyčerpať 
tú dotáciu a dajme tomu, že bude rezervný fond tomu zodpovedať, že by spravili len polovičku, keď 
dodržia tie oprávnené náklady, ktoré sú.  
Starostka obce odpovedala, že si myslí, že nie.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či to musí byť celé dielo.  
Starostka odpovedala, že áno lebo tam boli aj iné faktory, ktoré musia dodržať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že on sa do toho až tak nevidí, ale keď je niečo oprávnený náklad 
vzhľadom na nejaké metre, oprávnený náklad je z toho dajme tomu 2/3 chodníka a tie dodržia. 
Starostka obce povedala, že by sa to možno dalo vyrokovať, ale o čom to bude, že spravia kúsok 
chodníka a zbytok nie.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to vyzerá blbo, to je prvá vec a jemu ide o to, aby sa tá dotácia 
vyčerpala efektívne a to je pre neho prvá vec a druhá, že Jaro Holota na FK prišiel s tým, že podielové 
dane čo sú, je zatiaľ len veľký nástrel a môže im hroziť to, že budú musieť z RF dotovať a budú mať 
schodok rozpočtu. Povedal, že ak budú musieť dotovať rozpočet s 30 tisícami a minúť 60 tisíc na 
chodníky, tak to nezvládnu.  
Starostka obce povedala, že v tom prípade by do toho nešli. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že musia jednoducho rátať s tým, že ak sa do toho chodníka 
pôjde, že by im to schválili, tak musia rátať s tým, že celá suma na začiatku musí ísť z RF lebo je to to 
isté, ako s tým amfiteátrom, že sa platil z RF a dodnes sa peniaze nevrátili a za chodníky peniaze 
môžu vracať tiež 3-4 roky. Povedala, že naozaj, ak nebudú mať v rozpočte peniaze, keď budú 
podielové dane nižšie, tak budú dotovať rozpočet.  
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Starostka obce povedala, že im ešte chcela povedať, že k 31.12. 2023 dostali 291 307,90€ za 
podielové dane. Za 5 mesiacov tohto roku dostali 128 296,18€, čo je 44,04%, takže keby dostali tento 
mesiac 20 tisíc, tak by to bolo zhruba 50%, čiže nejdú dolu a teraz, ak by brali tú sumu, čo majú 
schválenú, tých 286 704€, teraz čo majú tú zníženú sumu za príjem do tej akože dotácie, tak je to tam 
zhruba o 5 tisíc menej. Povedala, že za 5 mesiacov, čo oni dostali z tých 286 tisíc, čo je znížené 
o tých 5 tisíc, je to 44,7% a ak by bolo tých 20 tisíc za tento šiesty mesiac, tak by za ten polrok dostali 
51,62%, takže zatiaľ to neni. Povedala, že sa rozpráva so všetkými aj s vrcholovými manažérmi 
ZMOSu, rokuje sa, vláda prisľúbila, že ich nenechajú celkom padnúť a majú aj schválený zákon 
o rozpočte, tam im sľúbili tiež určité veci. Povedala, že je situácia aj v štáte ťažká, ale vláda určite 
teraz skúma, z čoho by im mohla nahradiť to, čo by teda mali mať pokles v tých podielových daniach. 
Starostka obce povedala, že je potrebné sa na to pozrieť aj realisticky a že by mali konať až na 
základne nejakého papiera, keď im príde, aj keď chápe isté obavy. Povedala, že ak bude k tomu 
nejaký papier, určite ich bude informovať. Povedala, že do opravy ciest nejdú tak, ako sa dohodli, čiže 
tam tiež bude nejaká úspora. 
Prítomní ďalej diskutovali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či sa dala p. Maňovi nejaká odpoveď. 
Starostka obce odpovedala, že mu povedala, že si musí zohnať všetky tie povinné veci, ktoré mu p. 
Mináriková povedala a že p. Maňovi povedala, že inak v takejto forme mu jeho žiadosť nemôžu pustiť.  
Starostka obce povedala, že je v riešení aj p. Klimek, ktorý podľa nej aj podniká potrebné kroky a dáva 
si vyhotoviť geometrické plány. Povedala, že si však musí ešte zistiť, či aj pri výmene pozemkov 
musia byť znalecké odhady.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal v akom stave je realizácia chodníkov na cintoríne. 
Starostka obce povedala, že im doposiaľ neposlali nákresy.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či už starostka oslovovala už niekoho aj na realizáciu tých chodníkov. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa stále čaká na ten návrh. 
P. Jaroslav Bača povedal, že aby nečakali teraz rok a ďalší rok zase na nejaké cenové ponuky.  
Prítomní o chodníkoch na cintoríne diskutovali.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal na dotáciu ohľadom briežku, ktorá bola avizovaná na FK, či by k tomu 
vedela starostka podať nejaké stanovisko.  
Starostka obce povedala, že vypracovala žiadosť. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či to nechcela s poslancami najprv predebatovať.  
Starostka obce povedala, že nechápe, prečo by mala.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že napríklad preto, že ide o 8 000€ a poslanci by o tom mohli vedieť.  
Starostka obce povedala, že 8 550€ by mali dostať a 450€ by mali mať vlastné náklady. Povedala, že 
je vo funkcii už dlho a vždy, keď vypracovala žiadosť na individuálne potreby obcí, nikdy jej to poslanci 
nevyčítali a nerobili žiadne problémy. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či jej niekto robí problém s tým, že by do toho napríklad nechcel ísť. 
Povedal, že len chceli byť oboznámení s tým, že čo môže byť za tú dotáciu. Aby poslanci rozhodli, že 
či niečo iné  nie je individuálna potreba obce. 
Starostka obce sa ho opýtala, že čo by si myslel, že je.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal starostky, či vie, o čo sa mohlo v tej dotácii žiadať, keď ju podávala.  
Starostka obce povedala, že šak ju asi čítala.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, nech jej to teda povie.  
Starostka obce povedala, že mu na výzvu poslala link. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, nech mu to teda povie, že čo za to mohlo byť.  
Starostka obce povedala, že všetko možné.  
P. Ing. Peter Dinga zopakoval, že všetko možné. 
Starostka obce povedala, že keď jej poslanci nechválili dokončenie rekonštrukcie briežku, tak im vtedy 
povedala, že ona sa bude snažiť si zohnať tie peniaze z nejakých zdrojov tak, aby to nebolo z obce.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že pokiaľ to nie je dar, že jej na to niekto dá na nejaký účel a nemôže do 
toho zasiahnuť, je to kompetencia, čo vybaví, ale akonáhle o niečo žiada a sú tam nejaké varianty, tak 
si myslí, že to patrí poslancom.  
Starostka obce povedala, že nevie, ako ťažko sa dostáva dotácia na individuálne potreby obcí. 
P. Jaroslav Bača povedal, že sa mohli o tých individuálnych potrebách obce aspoň porozprávať.  
Starostka obce povedala, že ona usúdila, že potrebujú dorobiť ten múrik lebo veľa jej voličov 
a samozrejme aj voličov p. Dingu, lebo sa to prelína, sa jej vypytuje, prečo nie je dorobený ten múrik.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že on jej už povedal, že ak takýto ľudia za ním prídu, tak im to rád 
vysvetlí a doteraz neprišiel ešte ani jeden.  
Starostka obce povedala, že možno za ním nechodia, ale jej sa na to pýtajú. Opýtala sa ho, prečo by 
im to vlastne mal on vysvetľovať.  
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P. Ing. Peter Dinga povedal, že mohla byť niečo iné tá individuálna potreba.  
Starostka sa ho opýtala, že čo.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že tam bolo, že za to mohli byť napríklad chodníky.  
Starostka sa ho opýtala, aký chodník spraví za 15 tisíc.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že napríklad chodníky na cintoríne. 
Starostka obce povedala, že to je dotácia, ktorú prednostne dávajú na takéto ako keby veci, ktoré sú 
v havarijnom stave.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to určite nie je havarijný stav, že v havarijnom stave bola tá spodná 
časť.  
Starostka obce povedala, že je to ale poškodené.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že je to poškodené tak, ako polka chodníkov v obci.  
Starostka obce povedala, že preto to využila, aby sa dorobila jedna časť a potom môžu teda robiť 
chodníky.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by jej chcel len pripomenúť, že sa tam o niečo naťahovali a že sa im 
už prisľúbila, že ich už neobíde a že ich o všetkom oboznámi.  
Starostka obce povedala, že to ale nie je taká vec, že by ich o tom musela informovať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že je to taká vec lebo bude pýtať peniaze, aby to mohla uhradiť a potom 
ich postaví pred hotovú vec. 
Starostka obce sa opýtala, že ktoré.  
P. Ing.  Peter Dinga povedal, že tých 8 tisíc, keď to bude chcieť uhradiť. 
Starostka obce povedala, že dostanú dotáciu a ona to z toho uhradí.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to bude schvaľovať OZ, ako úhradu faktúr a podobne. Povedal, že 
chce disponovať so sumou väčšou, ako jej povoľujú Zásady o hospodárení s majetkom obce. 
Starostka obce sa ho opýtala, či má nejaký problém, keď vybaví nejaké peniaze, že traja poslanci 
národnej rady jej vybavujú túto dotáciu a to nie je dotácia, že sa k nej dostane každý. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že v tom je rozdiel, že túto debatu, ako na seba pozerajú, tak by mala byť 
na FK, aby sa mohli o tom dohodnúť.  
Starostka obce povedala, že bola chorá.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že mohla byť FK za tri dni alebo neskôr.  
Starostka obce povedala, že nemohla lebo tam bol termín. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že od vyhlásenia po koniec termínu podania dotácie bol 4 týždne.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sa kľudne mohli vymeniť okná na Fitnesse alebo na knižnici.  
Starostka obce povedala, že by im to neschválili.  
P. Jaroslav Bača povedal, že tam bolo napísané, že sa to môže použiť na také veci.  
Občianka p. Kontinová povedala, že sa to skúsiť mohlo.  
Starostka obce povedala, že ona išla na istotu, že by toto mohla dostať.  
Prítomní o tom ďalej diskutovali.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal starostky, či je lepšie hádať sa o tom po tom, ako sa o tom dohodnúť 
predtým a byť na tom dohodnutí všetci, či je to taký problém.  
Starostka obce si myslela, že toto naozaj s nimi nemusí až tak preberať lebo sú to peniaze, ktoré 
vybavuje. 
P. Jaroslav Bača povedal, že teda asi poslanci o nich nerozhodujú v tom prípade. 
Starostka obce povedala, že o tom rozhoduje Ministerstvo financií, či nám to dá.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to myslel v opačnom slova zmysle.  
Starostka obce sa opýtala p. Dingu, či s tým má problém.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že má problém s tým, že ho obchádza. 
P. Jaroslav Bača povedal, že sa viackrát stalo, že zvolala mimoriadne zastupiteľstvo kvôli nejakým 
veciam a povedal, že ich mohla zavolať, napísať mail, že by sa s nimi potrebovala urýchlene stretnúť, 
niečo prejednať.  
Starostka obce povedala, že sa im teda ospravedlňuje, že chcela priniesť peniaze do obce.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že celý problém vznikol na začiatku FK, kedy p. starostke 
zavolala ohľadom rozpočtu a rekonštrukcie chodníka a na jej otázku, že čo s tou dotáciou, starostka ju 
predbehla a hneď začala sama tému, že vybavuje dotáciu na briežok. Povedala, že to bola pre 
všetkých nová informácia ohľadom rozpočtu, ktorá prišla 5 minút po začatí FK. Povedala, že sa stále 
naťahujú s cintorínom, s chodníkmi, multifunkčné ihrisko, školský byt a podobne.  
Starostka obce povedala, že podľa nej je dôležitý múrik a je toho názoru aj veľa občanov.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že podľa nej je teraz najväčší problém cintorín. 
P. Jaroslav Bača povedal, že si myslí, že keby hneď spravili referendum, tak verí tomu, že ľudia 
uprednostnia cintorín, ako briežok.  



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 14 z 14 

Podpisy overovateľov:      

Starostka obce povedala, že ich chce informovať ešte o tom, že má možnosť získať dotáciu z Úradu 
vlády na tri interaktívne tabule do školy.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, ako to bude s tou treťou triedou, či je to reálne.  
Starostka obce povedala, že ešte nevie, že sa na to bude musieť podať asi nejaký návrh.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by chcel, aby odznelo a neprezentovalo sa to tak, že oni nechcú, aj keď 
si to možno starostka myslí, ale je to o tom, že chceli o tom diskutovať a to je celé. Že chce, aby to 
bolo ľuďom takto prezentované.  
Starostka obce povedala, že dobre, že ona tam má cestičky a toto oni môžu dostať a myslí si, že na 
také veci ako navrhovali oni, tak by to nedostali.  
P. Jaroslav Bača povedal, že vždy chceli, aby s nimi starostka komunikovala.  
Starostka obce požiadala poslancov, aby po rokovaní ešte zostali, poďakovala všetkým prítomným 
a ukončila zasadnutie.  
 
 
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


